



**Rubrik:** Mitteilungen an Gesellschafter  
**Unterrubrik:** Weitere Mitteilung an Gesellschafter  
**Publikationsdatum:** SHAB 16.11.2020  
**Meldungsnummer:** UP06-0000000494

**Publizierende Stelle**

Walder Wyss AG, Seefeldstrasse 123, 8008 Zürich

## Anordnung zur ausserordentlichen Generalversammlung Klopman AG

Klopman AG  
CHE-101.887.387  
c/o: AVANTA BUSINESS CENTER AG  
Neuhofstrasse 5A  
6340 Baar

**Klopman AG (Klopman SA) (Klopman Ltd)**

**Anordnung des Verwaltungsrates zur ausserordentlichen Generalversammlung der  
Klopman AG am 23. November 2020**

***Order of the board of directors of Klopman Ltd regarding the extraordinary  
shareholders' meeting of Klopman Ltd on 23 November 2020***

Geschätzte Aktionärinnen und Aktionäre

*Dear shareholders*

Aufgrund der Verschlechterung der Situation um COVID-19 und um die Gesundheit aller Beteiligten zu schützen, fasste der Verwaltungsrat der Klopman AG am 13. November 2020 den Entschluss, dass die Aktionäre nicht persönlich an der ausserordentlichen Generalversammlung der Klopman AG am 23. November 2020 teilnehmen und ihre Rechte ausschliesslich in elektronischer Form ausüben können gemäss Art. 27 der Verordnung 3 über Massnahmen zur Bekämpfung des Coronavirus (Covid-19) vom 19. Juni 2020 (aktuelle Version vom 3. November 2020).

*Due to the deterioration of the situation related to COVID-19 and in order to protect the health of all parties involved, the board of directors of Klopman Ltd has resolved on 13 November 2020 that the shareholders may not attend the extraordinary shareholders' meeting in person and that they may exercise their rights exclusively in electronic form pursuant to art. 27 of the Ordinance 3 on Measures to Combat the Coronavirus (COVID-19) of 19 June 2020 (current version of 3 November 2020).*

Den Aktionären, die am 20. Oktober 2020 zu Geschäftsschluss im Aktienbuch eingetragen waren, werden weitere Informationen zur Ausübung ihrer Rechte in elektronischer Form per Brief zugestellt.

*Shareholders registered in the share register as of the close of business on 20 October*

*2020 will receive further information on the exercise of their rights in electronic form by letter.*

Im Übrigen wird auf die Einladung zur ausserordentlichen Generalversammlung der Klopman AG vom 19. Oktober 2020 verwiesen (publiziert im Schweizerischen Handelsamtsblatt am 21. Oktober 2020).

*Besides, reference is made to the invitation to the extraordinary shareholders' meeting of Klopman Ltd dated as of 19 October 2020 (published in the Swiss Official Gazette of Commerce on 21 October 2020).*

Wir bitten Sie höflichst um Kenntnisnahme und danken für Ihr Verständnis.

*We thank you for your attention and your understanding.*

**Klopman AG**

13. November 2020

Der Verwaltungsrat,

*The board of directors,*

Dr. Hans Rudolf Steiner

Mitglied

*Member*